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Verslag 

 
Aanwezig: Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns (ACHL), Johan Permentier 
(SPBO), Jolien De Cock (OEH), Jens Maenhout (HALE), Annelies Van Geyte (ACDL), Hilde Muls 
(AVT), Owen Malone (VAL) en Liesl Van Barel (VAL – Verslag), Liese Schroven (VAL) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 Aanwezigheid Liese Schroven op vergadering 

Sinds vandaag, maandag 1 maart is Liese Schroven halftijds in dienst om de afwezigheid van Liesl 
(die vanaf april in bevallingsverlof gaat tot eind augustus) op te vangen. We wensen haar veel 
succes in deze nieuwe functie. 

2 Toelichting bij trainersopleidingen huidig en toekomst 

Collega Sietske geeft een presentatie om de huidige opleidingsstructuur te duiden, alsook de 
plannen voor de komende jaren voor te stellen.  
De nieuwe plannen worden zeer positief onthaald door de commissie. Er is duidelijk goed 
nagedacht over de structuur en de inhoud van de opleidingen. De nieuwe opleidingen zullen wel 
nog niet meteen kunnen worden aangeboden. 
 

 Toelichting Hilde ivm Multimove 

Jaar na jaar blijft het basis(motorische) niveau van de kinderen achteruit gaan.  
Vanuit de eigen ervaring als docent in de VTS opleidingen atletiek voelt Hilde ook aan dat er in 
de huidige cursussen een iets te beperkt aanbod is om de trainers hier meer attent op te maken 
en hen van de nodige oefenstof te voorzien. De opleiding Multimove richt zich specifiek op het 
aanleren en verbeteren van deze basiscompetenties en kan voor veel trainers dus zeker een 
meerwaarde betekenen. 
 
In de plannen voor de vernieuwing van de opleiding tot aspirant initiator is intussen ook al een 
onderdeel opgenomen dat zich meer richt op deze basisvaardigheden wat alvast een grote stap 
vooruit is.  
Daarnaast formuleert Hilde het voorstel om een testbatterij te voorzien die trainers  bij aanvang 
van het seizoen kunnen gebruiken om hun atleetjes te testen op wat ze al onder de knie hebben 
en waar ze nog werk aan hebben. Sietske neemt dit mee naar de verdere uitwerking van de 
opleidingen. 

3 Nieuwe competitievorm KAN-BEN: stand van zake 

 Hoe ver staan de voorbereidingen? 

- De draaiboeken werden in december afgewerkt, deze werden per mail en via de website 
verspreid naar de clubs. 

- Alle aanvragen van de zomerwedstrijden zijn intussen ook verwerkt en verschillende 
clubs hebben ook reeds een uurschema opgesteld en doorgestuurd om de haalbaarheid 
ervan te controleren. Dit kunnen ze in de komende maanden ook nog blijven doen. 

- De mogelijkheid tot intekenen voor de groepsaankoop werd in januari opgestart en 
intussen hebben de meeste clubs een bestelling geplaatst. Amo sport zal met elke club 
contact opnemen om de levering te bespreken van zodra de materialen beschikbaar zijn. 
De federatie zal een beperkte voorraad aanleggen van de verschillende materialen zodat 
clubs in de komende maanden indien gewenst nog kunnen bijbestellen aan huidige 
voorwaarden. 
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- De paspoortjes voor kangoeroes en benjamins zijn ontworpen en zullen asap aan de clubs 
bezorgd worden (planning is om dit in pakketten te verdelen aan elke club nav algemene 
vergadering) 

- Ook voor de inschrijvingen en resultatenverwerking werden intussen afspraken gemaakt 
met atletiek.nu én er werden sjablonen gemaakt van scorebladen (stickers) die de 
organisatoren gaan gebruiken om elke deelnemer zijn resultaat te bezorgen. 

- Ook de aangepaste startnummers worden momenteel afgewerkt. 

 Planning komende weken 

- Vanaf 9 maart staan er verschillende webinars op het programma om alle verschillende 
partijen die betrokken zijn bij een wedstrijd duidelijker te informeren over het concept 
en verloop van een wedstrijd. 

- Verder voorbereiden van de eerste wedstrijden met oa de verdeling van alle ‘materialen’ 
staat nog op de planning. 

 

 Overzicht van de zomerkalender 

Er staan 85 wedstrijden voor KAN-BEN of KAN-MIN op de planning. 12 ervan zijn enkel voor KAN-
BEN aangevraagd. De verdeling van de setkeuze is 50-50 en dat doet ons enorm veel plezier! 
 
De leden van de BC jeugd zullen samen met Liese en Owen verschillende wedstrijden bezoeken 
en ondersteunen. In overleg met de organisator kunnen deze aanwezigheden formeler of 
informeler worden ingevuld. 
 

 Hoe gaat de nieuwe competitie er in de winterperiode uitzien? 

De leden van de commissie wordt gevraagd om tegen de volgende vergadering een aantal ideeën 
uit te werken voor zowel een aangepaste indoorcompetitie (in lijn met de disciplines outdoor) 
als eventuele aanpassing voor veldlopen. 
De aangepaste competitie moet uitgewerkt zijn voor aanvang van de aanvragen voor het 
winterseizoen in Alabus door de clubs. 
 
De commissie stelt voor om vanaf het nieuwe seizoen voor jeugdatleten U14 (tem miniem) geen 
keuzeoptie meer te geven tussen ‘wedstrijdatleet’ en ‘recreant’. Iedereen zou automatisch 
aangesloten (moeten) worden als wedstrijdatleet en ontvangt een startnummer. 
De startnummers voor kangoeroes en benjamins zullen niet meer de klassieke nummer zijn. Er 
wordt een alternatief voorzien dat momenteel nog in ontwikkeling is. 
 

4 Vraag PC West-Vlaanderen: PK jeugd meerdere disciplines? 

We ontvingen van het PC West-Vlaanderen de vraag of er tijdens het PK jeugd (enkel nog 
ingericht voor PUP-MIN) mag worden deelgenomen aan meer dan 2 disciplines. 
 
De commissie heeft dit grondig besproken en stelt dat dit organisatorisch gezien zeker mogelijk 
is. De motivatie dat dit in functie van meerkamp of multidisciplinair gericht werken positief kan 
zijn wordt ook gesteund.  
Echter willen we in de komende jaren ook de competitie voor pupillen en miniemen herbekijken 
(voornamelijk op organisatorisch niveau en in tijdsduur van wedstrijden) en met een 
gestructureerd plan naar buiten komen waardoor aanpassingen aan de huidige structuur mogelijk 
maar voor korte tijd geldig zijn. Daarom is besloten om de deelname aan het PK in elke provincie 
te blijven beperken tot 2 disciplines per atleet. 
 

5 Lidgelden wedstrijdatleten en kangoeroes 

Johan ontving vanuit de RVB een overzicht van de lidgelden in alle Vlaamse clubs. Opvallend zijn 
de grote verschillen tussen de clubs, alsook de soms grote verschillen tussen wedstrijdatleten en 
kangoeroes. De accommodatie en aanbod van trainingen (soms slechts 1 training per week) 
bepalen wellicht voor een groot deel de tarieven. 
Hoewel er bij bepaalde clubs vragen kunnen gesteld worden over het lidgeld wenst de commissie 
de autonomie van clubs bij het bepalen van deze tarieven te respecteren. 
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6 Jeugdsporfonds 2021 

De beoordelingscommissie van Sport Vlaanderen heeft de aanvraag van het subsidiedossier voor 
jeugdsportfonds goedgekeurd en ook voor de komende 4 jaar zal er een jaarlijkse steun kunnen 
worden verleend aan de verenigingen met een goede jeugdwerking. 
 
Het reglement, zoals ingediend via het beleidsplan, zal ten laatste begin april op de website 
geplaatst worden. Er zijn alvast enkele aanpassingen noodzakelijk aangezien de Covid-pandemie 
voor veel restricties heeft gezorgd en blijft zorgen in de sportwereld. 
We stellen een aangepast reglement voor waarbij we zoveel mogelijk verenigingen op een 
positieve manier kunnen steunen in deze moeilijke tijd. 
 

7 Algemene vergadering 

Zaterdag 20 maart gaat de jaarlijkse algemene vergadering door. Dit jaar zal deze digitaal 
georganiseerd worden. Mieke Seminck zorgt, als ontslagnemend voorzitter, voor een presentatie 
met alle geleverde werk in 2020. Daarna neemt Johan de fakkel definitief over en krijgt hij ook 
een zitje in de nieuwe raad van bestuur. We wensen Mieke te bedankt voor haar inzet het 
voorbije jaar, en wensen Johan veel succes in de nieuwe functie. 
 

8 Stage Liese – korte voorstelling project 

Liese werkt sinds september aan een project om het trainersklimaat in de atletiekclubs in kaart 
te brengen en oplossingen te zoeken om deze te verbeteren. 
Na enkele enquêtes en gesprekken met trainers, medewerkers en andere federaties heeft ze een 
aantal ideeën uitgewerkt die als project aan de clubs aangeboden worden. 
 
De keuze is gevallen op 2 projectjes om meer trainers aan te werven 

- Cadetten en scholieren worden in de eigen trainingssetting warm gemaakt om later 
eventueel aan de slag te gaan als jeugdtrainer. Ze doen dit door tijdens hun eigen 
trainingen, delen van de training aan elkaar te geven. Door dit project wordt de drempel 
om voor een groep te staan hopelijk verlaagd en krijgen de clubs deze atleten overtuigd 
om in bepaalde periodes (vb bij blessure of in wedstrijdluwe periodes) tijdelijk de 
functie als jeugdtrainer op zich te nemen. 

- Scholieren en oudere atleten worden ingeschakeld om te assisteren bij jeugdtrainingen. 
Er is momenteel door de beperkingen van max 10 atleten per groep in de meeste clubs 
nood aan extra trainers en verschillende clubs schakelen dan ook hun oudere jeugd in om 
hierbij te helpen. Via dit project ontvangen ze van Liese nog extra tips en 
ondersteuning. 

 

9 Indoorwedstrijden in zomerseizoen 

Er werd ons een vraag bezorgd om atletiekclubs de mogelijkheid te geven om komend 
zomerseizoen indoorwedstrijden te organiseren. 
Hierop werd niet ingegaan. Dit zou in de eerste plaats onverstandig zijn aangezien momenteel 
zelfs outdoorsport amper wordt toegelaten door de overheid. Daarnaast is er ruim voldoende 
aanbod aan buitenactiviteiten (als de kalender op een normale manier kan worden afgewerkt) en 
stelt de commissie zich de vraag wie er geïnteresseerd zal zijn om enerzijds indoorwedstrijden in 
te richten en anderzijds om eraan deel te nemen. 

10 TO DO 

De commissieleden wordt gevraagd om: 

- Een overzichtje te bezorgen van jeugdwedstrijden waar ze naartoe kunnen gaan om een 
kijkje te nemen naar het verloop van de wedstrijd of een handje toe te steken. 

- Ten laatste 10 april een aantal ideeën of voorstellen te bezorgen voor de hervorming van 
KAN-BEN competitie in de winter. 

11 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering maandag 19 april BC jeugd.  


